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ZA P I S N I K  
SA VII. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA  
ODRŽANE DANA 10. VELJAČE 2014.G. 

U GRADSKOJ VIJEĆNICI GRADA NOVALJE  
S POČETKOM U 9,00 SATI  

 
 

Sjednici nazočni: 
 
 

1. Boris Šuljić – predsjednik Gradskog vijeća  
2. Ivica Supić 
3. Jurica Palčić 
4. Ivan Šuljić 
5. Željko Tamarut 
6. Dražen Peranić  
7. Zvonko Vrtodušić 
8. Aleksij Škunca 
9. Mariella Pehovac 
10. Valentina Tomulić-Trgovčević 
11. Zoran Vidas  
12. Emilio Dabo 
13. Ljubomir Kurilić   

 
 
 Ostali nazočni:   
 

1. Ante Dabo, gradonačelnik 
2. Margareta Škunca Čepulo, pročelnica Upravnog odjela  
3. Lucie Zubović, referent za poslove Gradonačelnika i Gradskog vijeća  
4. Darija Antonović, predsjednik Savjeta mladih Grada Novalje   

 
 
Predsjednik Gradskog vijeća Boris Šuljić otvorio je sjednicu, pozdravio sve nazočne 
posebno Dariju Antonović predsjdnicu Savjeta mladih koja je prvi put na sjednici,  i 
predožio da se izvrši prozivka kako bi se utvrdila nazočnost vijećnika. Prozivkom je 
utvrđeno da je sjednici nazočno 13 vijećnika. Zatim je predsjednik Boris Šuljić 
pozvao gradonačelnika da podnese izvješće o aktivnostima na području Grada od 
zadnje sjednice Gradskog vijeća. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo u svom izlaganju upoznao je vijećnike sa aktivnostima 
koje se odvijaju na području Grada: 
- stanje radova na gradilištu Put Lokvice ide po planu, rade se ogradni zidovi i ide se 
u rješavanje prometnice, sitni problemi rješavaju se u hodu,  a to je usklađenje  
građevinske dozvole sa stanjem na terenu, a radi dobivanja uporabne dozvole  na 
nekoliko mjesta će se morati mijenjati koridor 
-  rotor Žigljen ušao je u plan javne nabave Hrvatskih cesta i nadamo se da će se do 
ljeta uspjeti završiti svi radovi  
- deponija Caska; ugovor je aktivan  odobren od strane Upravnog vijeća Fonda, a mi 
ćemo napraviti jedno malo geodetsko snimanje da se izvlasti isključivo ono što je pod 
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deponijem, a procjena je da će to biti za 1/3 zemljišta manje od ranije predviđenog. 
Novac za ovo je osiguran i kreće se u izvlaštenje. 
- Hrvatske šume; nakon posjeta Ministru dogovoreno je da se ide u nagodbu sa 
Hrvatskim šumama i uskoro će  ovaj spor star 19 godina  biti završen sa vrlo 
izvjesnim završetkom nas neće koštati  ništa 
- Trg Alojzija Stepinca ; krenuli smo u izradu glavnog projekta i na jesen bi se moglo 
kremnuti sa uređenjem trga  
- Projekt Mediteranski vrt; čeka se potvrda iz ministarstva da nismo dužni i ovaj 
projekt je spreman za kandidaturu 
- stanje radova na  pristaništu Prizna; bio sam u upravi Jadrolinije i neovisno od toga 
što fali dva miliona kuna za sanaciju radova koji su se naknadno otvorili , radovi ne 
kasne niti jedan dan i otvorenje pristaništa će biti u predviđenom terminu, uoči 
Uskrsa  
- intenziviraju se radnje po pitanju osnivanju otočkog LAG-a i ova firma koju smo 
angažirali ide na najviše standarde da bi dobili najveći broj bodova, radi sve po 
predviđenom planu i uskoro ćemo imati Skupštinu i formirati LAG koji je vrlo bitan u 
svim postupcima kandidiranja projekata pred EU fondovima 
- po pitanju uslužnih područja cijeli otok Pag i Rab idu zajedno s nama u uslužno 
područje  
- studija buke je izrađena od strane jedne engleske firme, a tehničko rješenje će 
ponuditi Fakultet elektrotehnike iz Zagreba i  po procjeni stručnjaka i stalnim 
nadzorom razina buke biti manja barem za 30% 
 
AKTUALNI SAT  

 
Vijećnik Aleksij Škunca 
Da li je ekipiranje gradske uprave dovršeno, koji je to broj djelatnika, razumIjem i 
nove potrebe ali mi se čini da tu treba biti oprezan i iskoristiti unutarnje rezerve. 
 
Jedan prijedlog predsjedniku Gradskog Vijeća da se sjednice nastoji odraditi  u 4 – 5 
sati jer u maratonskim diskusijama nema puno koncentracije i teško je pratiti. 
 
Predsjednik Boris Šuljić 
Što se tiče dužine sjednica to je teško predvidjeti jer mi ne možemo predvidjeti 
učešće u raspravi ali ubuduće ćemo nastojati uravnotežiti da sjednice ne budu 
prekrtatke ili preduge. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo 
S  tri djelatnika u odsjeku za EU fondove, pravnicu,   koja će bitno smanjiti korištenje 
odvjetničkih usluga te pored ovih postojećih (dva komunalna, dva prometna redara)  
10-ak komunalnih redara koje ćemo za iduću sezonu zaposliti  da bi pratili  stanje 
reda u gradu. I mi bi  ovime zaključili ciklus zapošljavanja. 
 
Predsjednik Boris Šuljić 
Članovima Komisije za provedbu revizije; po pitanju revizije dali  se nešto po tom 
pitanju dešavalo,  gosp. Supić, gđo Trgovčević? 
 
Valentina Tomulić Trgovčević 
Meni  nitko ništa nije tražio.  
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Gradonačelnik Ante Dabo 
Ja sam načelno dogovorio sa kućom Javorović a to je jedna respektibilna revizorska 
tvrtka  i nema razloga da se to ne pokrene, možemo odmah krenuti u taj posao. 
 
Predsjednik  Boris Šuljić 
Prošlo je jako puno vremena, obećanja su bila dana građanima, oslobođena su 
sredstva i ništa se nije poduzelo, osnovali smo Komisiju i mene zanima što je s tim? 
 
Vijećnik Ivica Supić 
Budući da sam opravdano prozvan ja i gđa.Trgovčević  kao odgovorne osobe za 
reviziju, a ovdje stoji da smo mi samo tijelo koje će pratiti izvršenje revizije, a ne 
pokretanje revizije, dakle mi pratimo što se dešava, a ne izvršavamo reviziju.Osim 
toga što je gradonačelnik rekao da će se ugovoriti revizija na moju inicijativu kada 
smo tražili da se u stavku intelektualne usluge uvede da su to poslovi provođenja 
revizije, nemam druge informacije. 
Dakle, možda predsjednik ove Komisije ima informaciju, ja je nemam, a za gđu 
Trgovčević ne znam. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo 
Nakon izrade Plana javne nabave mi ćemo pokrenuti reviziju i ne vidim razloga zašto 
ne bi krenuli s tim. 
 
Vijećnik Ivan Šuljić 
Ja sam na prošloj sjednici postavio pitanje prohodnosti autokampa Straško i 
koncesionara i zaključeno je da će nadležne službe dostaviti pisani odgovor. Prošlo 
je pedeset dana a ja nisam dobio odgovor. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo 
Mi smo nakon sjednice Vijeća uputili dopis u Županiju i nismo još  dobili pisani 
odgovor, ali sam skoro bio u Županiji i otvorio to pitanje sa pročelnicom službe koja 
mi je odgovorila da su koncesionari plaže Straško potpuno u skladu s  zakonom i oni 
poštuju ugovor u potpunosti. 
Moje je mišljenje da koliko god mi bili boleći na naše plaže moramo znati jedno; 
režim pomorskog dobra isključivo je nadležnost države odnosno županije a grad tu 
nije čak ni stranka u postupku. Ako mi mislimo da kamp koji ima četiri zvjezdice i 
ulaže  u sadžaje da bi dobili pet zvjezdica a da će se moći ulaziti kako god tko hoće. 
Oni su dobilikoncesiju za gospodarsko korištenje pomorskog dobra i ne vidim da bi 
Grad tu mogao nešto intervenirati jer se zakon mora poštovati. 
Vijećnik Šuljić će dobiti odgovor kada dobijemo od Županije. 
 
Vijećnik Emilio Dabo 
Očitovao bi se oko ove koncesije koja me jako smeta, a i to da se već dvadeset 
godina ponavlja to kad nešto ljudi pitaju i Grad ne može ili neće odgovoriti onda kaže 
da je to u nadležnosti županije ili države, međutim nemojmo zanemariti da najbitniju 
odluku oko davanja koncesije  daje Grad i od te odgovornosti nemojmo bježati. Grad 
je taj koji odlučuje o tome koji će se uvjeti davati i na koji način. Mislim da ćete se s 
tim složiti da nećemo baš prepustiti sve drugome.  
Interesira me put Lokvice projekt koji je hvale vrijedan i koji ide, da li je izgradnja 
zidova uz cestu predviđena u investiciji i tko to radi? 
Što se tiče buke,pozdravljam, međutim da li se po pitanju buke u Novalji već počelo 
raditi, smatram da je potrebno kvalitetno na tome raditi i zapošljavanje dodatnih 
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komunalnih redara neće dati rezultate jer ove problem možemo riješti samo s 
policijom. 
Čujem po kafićima da je došla kazna ili će doći sako se na Caski ne počiste vrećice, 
šta se na tome radi i da li je to istina? 
 
Graonačelnik Ante Dabo 
Zidovi put Lokvice, to je nasljeđeni ugovor i ja ga nisam potpisao, a sada mi ovaj 
projekt radimo svojim novcima, gradnja ogradnih zidova je bila  u sastavu 
troškovnika, bez javne rasvjete, a što se zidova tiče   Strabag je  uzeo podizvođače i 
oni rade zidove. 
Po pitanju kazni i deponije prvi put čujem za to, a direktor Peranić  iako još nije biti će 
ovaj tjedan imenovan za direktora i Arburože i Komunalija dok se ne raspiše  natječaj 
i ima  vrlo dobro stvar pod kontrolom, mislim da bi me izvjestio da je nešto 
problematično. 
 
Predsjednik  Boris Šuljić 
U svezi izgleda ovog zida dijelim mišljenje građana koji se ne slažu sa ovim zidom. 
Činjenica je da je to naslijeđen projekt i  to je jedan kilometarski monolit koji je 
prilično loše građen a pitanje je da li se moglo kod izvođača i unutar projekta 
postignuti nešto drugačije. 
 
Vijećnik Ljubomir Kurilić 
U jednom trenutku je gradonačelnik rekao da će v.d. direktor Arburože biti Nenad  
Peranić, ali se mora raspisati natječaj pa pitam zašto se uopće natječaj i raspisuje 
ako se zna tko će biti zaposlen? 
Vezano za slobodnu ispašu ovaca već sam  uputio pitanje i odgovoreno mi je da će 
se to riješiti međutim do danas nije riješeno jer ovce su i dalje na slobodnoj ispaši. 
Pame zanima hoćeli se do sezone riješiti  jer ako se jenom u tri mjeseca pozove 
stočarski inspektor ne napravi se ništa. 
Interesira me projektna dokumentacija za kanalizaciju Metajna u kojoj je fazi i kada 
će projekt biti spreman za kandidaturu za EU fondove? 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  
Po pitanju v.d. direktora;ja mislim da se svi slažete da je Arburoža nije dobro 
ustrojena firma i da ne radi dobro svoj posao. Kad se snimilo stanje ta firma je 
trebala poći u stečaj.  
Raspisati će se natječaj, ali ja nemam vremena čekati mjesec dana već moram pod 
hitno postaviti vršitelja dužnosti. Ako su isto napravile Ponikve na Krku kao najbolja 
komunalna tvrtka gdje je isti direktor i odvodnje i gospodarenja otpadom smatram da 
je i za nas najbolje da to radi osoba koja zna svoj posao, a to je direktor Peranić.  
Ja smatram da je to najbolje rješenje za nas jer sam ja odgovoran ako ima problema. 
I to je jedina uspješna tvrtkakoju sam ja naslijedio. 
Po pitanju ispaše ovaca problem je veliki i neki dan je stočarski inspektor bio na 
terenu,a na privatnom posjedu komunalni redar ne može djelovati i da bi utvdili 
vlasnika mora se uhvatiti ovca i vidjeti markica i nije to baš ni lako. Pomaka ima i 
riješava se ali još veći naglasak treba staviti na to. 
Kanalizacija Metajna; do kraja travnja  biti će gotova studija  na kojoj europska unija 
inzistira, a koju radi jedna međunarodna tvrtka i nakon toga ide se prema fondovima 
teočekujemo da u 2015.godini krene Metajna iz Fondova, ali preciznije ćemo znati 
nakon izradom studije. 
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Vijećnik Ljubomir Kurilić 
Vezano za direktora Peranića  apsolutno  nemam ništa protiv tog čovjeka i smatram 
ga jako kvalitetnim i nije bilo pitanje usmjereno prema njemu već načinu 
funkcioniranja gradske uprave; bilo koji natječaj  koji je otvoren ljudi se ne javljaju jer 
se unaprijed zna tko ćebiti primljen. 
 
Vijećnik Jurica Palčić 
Vezano za ovu drugu temu (prvu točku dnevnog reda) i po izlaganju gradonačelnika 
koji je jako zadovoljan direktorom komunalija, radi se o slijedećem: Agencija je dala 
informaciju da pet firmi u Hrvatskoj   ispravno obračunava cijenu vode i među njima 
nisam video naše komunalno poduzeće,zanima me kakav je naš program i da li 
ćemo ipak smanjiti cijenu vode? 
Prošlo ljeto smo donijeli  nekoliko odluka o ponašanju  sudionika našeg turističkog 
proizvodai što je s timjer je sezona na vratima te što je sa brošuromkoja se trebala 
tiskati i uputiti agencijama ? 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  
Popitanju cijene vode; sad je bilo povećanje  cijene distributera ali mi nećemo ići na 
povećanje, čak se i smanjila cijena naknade za razvoj.  Do sada se cijena vode 
mijenjala na način da distributer da svoj prijedlog cijenika i na to je Poglavarstvo a 
kasnije gradonačelnik davao svoju suglasnost.  Mi cijenu vode nećemo mijenjati, a 
tendencija je da se komunalna društva regionaliziraju i po pitanju cijene vode će se u 
cijeloj  državi izjednačiti a to znači da će rasti. Po visini cijene  vode mi u Hrvatskoj 
spadamo u nižu kategoriju cijene. 
Brošure o kodeksu ponašanja već su u prijevodu  na engleski,njemački,talijanski i to 
će ići svim agencijama, na sve punktove I po cijelom gradu će biti vertikalna 
signalizacijai jasno označenim tablama tako da se nadam da ćemo mi već za Uskrs 
imati to sve, ali ono što je najteže je to provesti u praksi.  
 
Vijećnik Dražen Peranić 
Onošto sam rekao na zadnjoj sjednici a vezano za aktualni sat, mi moramo aktualni 
sat voditi na jedan drugi način tako da se na početku aktualnog sata vijećnici  prijave 
za postavljanje pitanja. Zašto je to  važno;jer se za takva pitanja vijećnici i pripreme.  
Nama se događada kroz aktualni sat svakome nešto padne na pamet  pa često 
takva pitanja nisu kvalitetana a ona načelno morajui biti pripremljena unaprijed. 
 
I ne slažem se sa stavom vijećnika  Emilia Dabo koji kaže da misli da Grad ima 
pravo oko koncesije, Grad nema pravo. Pomorski zakon koji je bio nasnazi davao je 
pravo Gradu na mišljenje, a mišljenje ne obvezuje. Sada nema niti mišljena i prema 
tome mi nismo kreatori. 
Molim predsjednika Gradskog vijeća da ako treba izmijenimo Poslovnik da se 
vijećnička pitanja postavljaju na početku aktualnog sata i svatko ima pravo postaviti 
tri pitanja i nema dodatnih pitanja sa strane i objašnjenja. Postavlja se pitanje 
gradonačelniku ili predsjedniku Vijeća,oni odgovaraju i onaj tko postavlja pitanje je 
zadovoljan ili nije zadovoljan. 
Mislite li predsjedniče da možemo uvesti takav jedan model koji će aktualni sat i 
ubrzati dapostane onakav kakav bi trebao biti. 
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Predsjednik Boris Šuljić 
Slažem se s vama da bi trebalo urediti aktualni sat i Poslovnik uskladiti s time da se 
postignu ovi ciljevi, međutim Poslovnik omogućava i odgovor na pitanje,odnosno 
mišljenje o odgovoru i postavljanje dodatnog pitanja. 
Komisija za Statut,Poslovnik i normativne akte  može pripremiti izmjene i dopune 
Poslovnika u članku 42., 43., 44,. I 45 pa ćemo to na jednoj od slijedećih sjednica 
raspraviti i dati svoje mišljenje. 
 
Vijećnik Emilio Dabo 
Mene zanima do kuda je grad došao sa nacrtom marine dali ima nekih naznaka da 
će se araditi i što je s tim? 
 
Gradonačelnik  Ante Dabo  
Sa tri izvođača sam u kontaktu i barem dva idejna  rješenja  će izići u javnost u 
trećem mjesecu. Ovo je vrlo važnopitanje gdje se nema pravo na grešku i to je 
projekt stoljeća jer luka Novalja nije uređena. 
Svaki gradski vijećnik i svaki onaj koga to zanima imati će priliku sudjelovati u 
definiranju rješenja lukeNovalja koja mora imati i komunalne vezove,nautičke 
vezove,sportsku lučicu i nesmiju se desiti prijedlozi kakvi su bili u onom prvom 
projektu marine. 
 
Vijećnik Ivica Supić 
Zanima me sa koje pozicije je gosp. Dražen Peranić izlagao sa govornice kad mi svi 
postavljamo pitanje sa sjedećih mjesta. Ako ćemo se držati tumačenja poslovnika, 
prihvaćam dosta toga što je rekao, ali molim lijepo da budemo ravnopravni. 
 
Predsjednik Boris Šuljić  
Što se tiče korištenja govornice koja je po mojem osobnom sudu prilično 
neadekvatna  i nadam se da će uskoro doći do rekonstrukcije u  kojoj će u vijećnici 
biti prisutna obilježja kao što je zastava i grb grada, a također i slika prvog 
predsjednika ne pripada vijećnici i druga oprema. Što se tiče korištenja govornice 
ona  je dostupna svakome i ja  sam je kao gradski vijećnik koristio više puta pa 
mislim da je vaša primjedba apsolutno neprimjerena. 
 
Vijećnik Željko Tamarut 
Slažem se sa izlaganjem gosp. Peranića i smatram da se potrebno pripremiti 
međutim mi svi skupa po izlaganju gradonačelnika dobijemo više informnacija i 
smatram da bi trebali  imati pravo postavljati pitanja 
 
Vijećnica Mariella Pehovac 
Na izlaganje gradonačelnika o policijskoj postaji i djelatnicima isti takav problem je u 
zdravstvu, međutim na Upravnom vijeću je nekoliko točaka unijeto kao zaključak i 
usmjereno  prema gradu pa me interesira da li je dr Tičić obratio i da li je nešto 
poduzeto? 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  
Meni se v.d. ravnatelj nije javio i ne znam ništa otome problemu ali sam o istom 
razgovarao sa zamjenicom župana i županom i neću sada govoriti o tome jjer nisam 
ovlašten, a radi se na tome  da se komunikacija između Doma zdravlja I Hitne 
medicine  normalizira jer je županija vlasnik jedne i druge ustanove i vjerujem da će 
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još neke stvari biti poduzete u tom pravcu. Meni je kao gradonačelniku najvažnije da  
se  zajednički sa Domom zdravlja  i ispostavom hitne pripremi sezona.  
 
Predsjednik Boris Šuljić zaključio je aktualnisat i predložio verifikaciju zapisnika sa  
V. sjednice Gradskog vijeća održane 05.prosinca 2013. godine 
Na zapisnik nije bilo prijedbe pa je zapisnik usvojen jednoglasno, glasovanjem sa 13 
(trinaest) glasova za. 
 
Verifikacija zapisnika sa VI. sjednice Gradskog vijeća održane 19. prosinca 2013. 
godine 
 
Vijećnik Aleksij Škunca  imao je primjedbu na zapisnik;  
na str, 17.kod stavke za mjesne odbore  dodati “transparentno  na temelju projekata” 
Predsjednik  Boris Šuljić kod  odluke o zakupu javnih površina stavio je primjedbu da 
jedan objekat  nema terasu a to nije konstatirano u zapisniku pa predlaže da se 
presluša I unese. 
Tonski zapis je preslušan I komentar predsjednika Boris Šuljića glasi: 
” Predsjednik Boris Šuljić primjetio je da u dodatku I. gdje su evidentirane  terase u 
dodatku III.  objekat broj 7. na šetalištu Hrvatskih moranara  nema evidentirane 
terase. 
Marijan Šuljić obrazložio je da je taj objekt išao u natječaj kao ugostiteljski objekt sa 
terasom i on plaća najam za takav objekt i znamo gabarite i možemo ih dodati.” 
 
Nakon iznesenih primjedbi, predsjednik Boris Šuljić dao je prijedlog na glasovanje pa 
je glasovanjem, jednoglasno sa 13 (trinaest) glasova za Gradsko vijeće usvojilo 
zapisnik sa VI. sjednice Gradskog vijeća. 
 
 
Sukladno Poslovniku Gradskog vijeća na  prijedlog dnevnog reda do početka 
sjednice nije pristigla nijedna primjedba pa se dnevni red smatra usvojenim. 
 
 

AD/1 Odluka o utvrđivanju skupštine  društva KOMUNALIJE d.o.o. Novalja. 
      AD/2       Odluka o utvrđivanju skupštine društva ARBUROŽA d.o.o. Novalja. 
 
 
Uvodno obrazloženje po prijedlogu Odluke o utvrđivanju Skupštine društva 
Komunalije Novalja iznijela je pročelnica Upravnog odjela za poslove lokalne 
samouprave i uprave Margareta Škunca Čepulo i upoznala vijećnike sa odredbama 
Zakona o lokalnoj samoupravi i upravi, Zakona o trgovačkim društvima i Zakona o 
sprečavanju sukoba interesa prema kojima je i izrađen prijedlog odluka za 
utvrđivanje skupštine društava Arburože i Komunalija. 
 
Vijećnik Zoran Vidas zatražio je pojašnjenje o tome da li gradonačelnik mora biti 
Skupština i ukoliko se to potvrdi predložio je da se dva puta godišnje podnese 
Gradskom vijeću izvješće o stanju u društvima Arburoža i Komunalije. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  odgovorio je da su ovo napravile gotovo sve jedinice 
lokalne samouprave  i to je zakonska obveza jer gradonačelnik je jedini odgovoran 



8 

 

za funkcioniranje komunalnih društava.  Istaknuo je da nije interes ništa skrivati te 
potvdio da će Gradsko vijeće imati  barem jedanput godišnje  informaciju o radu 
društava. 
 
Vijećnik Zoran Vidas izrazio je podršku grdonačelniku da preuzme ulogu Skupštin jer 
smatra da će stvari funkcionirati puno bolje tehnički nego što je to bilo dok je 
Skupština bila Gradsko vijeće. 
 
Vijećnik Ljubomir Kurilić ponovio je postavio pitanje da li gradonačelnik mora ili ne 
mora biti skupština, a pročelnica Margareta Škunca Čepulo odgovorila je da je zakon 
definirao gradonačelnika kao zastupnika grada,  a kako je Grad jedini osnivač 
društava zakon kaže da predstavničko tijelo donosi odluku o osnivanju a upravljanje 
nosi izvršna vlast odbnosno gradonačelnik. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo obrazložio je da je o ovom pitanju konzultirana i 
odvjetnička kuća koja je potvrdila ovakvu odluku. 
 
Predsjednik Boris Šuljić upitao je vijećnika Kurilića da li je zadovolja odgovorom i 
zaključio da će do iduće sjenice vijećnik dobiti pisani odgovor na pitanje. 
 
VijećnicaValentinaTomulić Trgovčević upitala je da li to znači da je skupština do sada 
bila nelegalna, a pročelnica Margareta Škunca Čepulo  je odgovorila da je ovo u 
skladu sa novim zakonom koji tada nije bio na snazi. 
Vijećnik Zoran Vidas upitao je što bi se dogodilo u slučaju ako gradonačelnik da 
ostavku na dužnost,  tko će predstavljati skupštinu, a gradonačelnik je odgovorio da 
ako je to u prve dvije godine mandata onda njegov  zamjenik, a ako je druge dvije 
godien mandata onda se raspisuju novi izbori i imenuje se  povjerenik. 
 
Vijećnik Ivan Šuljić ustvrdio je  da Zakon o trgovačkim društvima kaže da 
gradonačelnik bira skupštinu i može biti samo jedan član a i ne mora biti jedan član 
može biti više s time da jedan član ne znači samo jedna osoba I više osoba može 
predstavljati jednog člana društva. 
 
Vijećnica Valentina Tomulić Trgovčević izrazila je mišljenje da bi se trebalo obrattiti 
ministarstvu za tumačenje pogotovo kada se isprepliću tri zakona. 
 
Vijećnik Jurica Palčić složio se s prijedlogom odluke  koja  je  I na koordinaciji 
prihvaćena, a predsjednik Boris Šuljić  zaključio je da tumačenje nije do kraja jasno, 
međutim kako je odluka došla od strane predlagača o njoj će se i glasovati. 
 
Vijećnik Aleksij Škunca istaknuo je pozitvnu stranu odluke da gradonačelnik 
predstavlja skupštinu društava jer je to operativnije, a sve nedoumice prizlaze iz 
nedovoljno materijala koji je došao u pisanoj formi. Ovo je operativno dobra odluka, 
rekao je i apelirao na službe koje pripremaju materijale da dostave obrazloženje.  
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Vijećnik Ivica Supić zaključio je da ovime gradonačelnik dobiva ogromnu obavezu ali 
se i stječe dojam da ima i koncentraciju moći, međutim glavna moć je u rukama 
predsjednika Uprave i uprave društva. 
 
Nakon rasprave koja je provedena za obje točke dnevnog reda, predsjednik Boris 
Šuljić dao je prijedlog o utvrđivanju skupštine društava Komunalije i  Arburoža na 
glasovanje pa je Gradsko vijeće glasovanjem, kojem je pristupilo 13 (trinaest) 
vijećnika, sa 10 (deset) glasova za i 3 (tri) glasa suzdržana donijelo  
 
 
 
   

O D L U K U  

 
 
 

Ovom Odlukom Gradsko vijeće Grada Novalje utvrđuje da Skupštinu društva 
ARBUROŽA d.o.o. Novalja, Čipunjac-jug, upisano u sudski registar Trgovačkog suda 
u Rijeci pod MBS: 020036019,  OIB: 65785118677 čini gradonačelnik Grada Novalje. 
 

 
 
 

O D L U K U  

 
 

Ovom Odlukom Gradsko vijeće Grada Novalje utvrđuje da Skupštinu društva 
KOMUNALIJE d.o.o. Novalja, Čiponjac jug 6, upisano u sudski registar Trgovačkog 
suda u Rijeci pod MBS: 020007782, OIB: 76954479056 čini gradonačelnik Grada 
Novalje. 
 
 
 
Sjednica je završena u 10,40 sati  
 
 
 
Zapisnik izradila      Predsjednik  
               Gradskog vijeća  
 
Lucie Zubović      Boris Šuljić 


